

| <u>Campaign Terms and Conditions:</u>  | <u>الشروط والأحكام للحملة</u>  |
|--|--|
| <b>A – General Terms of Campaign</b>   | <b>أ- الشروط العامة للحملة</b>   |
| 1. This campaign is valid from <b>19/12/2024</b> and ends on the <b>12/01/2025</b> (the “Term”)  | 1. 12/01/2025 في يهنتتو 19/12/2024 من مة يراسة قلمحلا مده (“قدهملا”).  |
| 2. This promotion is valid for UAE residents at all Carrefour Hypermarkets stores in the UAE (the “Stores”). Carrefour Market, Carrefour City stores, Carrefour Online, and Sharjah are NOT included.  | 2. عيمجي ؤ قدهتملا قيبوعلا تارام لإة لودي ؤ ميقملا ضرعلا لذه يرسري. لا (“رجلتملا”) قدهتملا قيبوعلا تارام لإة في ت كرام ريباه روفراك رجاتم نيلان وأ روفراكو جيتيس روفراك رجاتمو ت كرام روفراك لك لذ لمشيرة قرفلشلاو   |
| 2. Majid Al Futtaim Hypermarkets L.L.C, its branches, subsidiaries and sister companies (the “Company”) shall not be liable to you if you suffer any financial loss or damage from our refusal to allow you to take part in the promotion or our withdrawal of the promotion or any failure or inability by you to use the promotion for any reason.                                   | 3. لا تتحمل شركة ماجد الفطيم هايبرماركتس ش.ذ.م.م. أو أي من فروعها أو الشركات التابعة لها (الشركة) أية مسؤولية في حال خسارتك لأي أموال أو تعرضك لأي ضرر إزاء رفضنا اشتراكك في الحملة أو في حال سحب الحملة أو في حال عدم تمكنك من الاشتراك في الحملة لأي سبب كان.  |
| 4. These terms and any disputes or claims arising out of, or in connection with, its subject matter or formation (including non-contractual disputes or claims) are governed by and construed in accordance with the law of the United Arab Emirates. This promotion may be cancelled by the Company at any time during the term.  | 4. هذه الشروط وأية نزاعات أو مطالبات ناشئة عن أو فيما يتعلق شكلاً وموضوعاً بهذه الحملة (بما في ذلك النزاعات أو المطالبات غير التعاقدية) يحكمها ويفسرها قانون دولة الإمارات العربية المتحدة. ويمكن للشركة إلغاء الحملة في أي وقت من فترة الحملة.  |
| 5. Bulk buyers or wholesalers are not allowed to participate in this campaign. Three (3) or more units from “Electronics” of the same item in the same transaction is considered bulk. Ten (10) or more units from “Grocery” of the same item in the same transaction is considered bulk. Split Transactions are not allowed (these are consecutive purchases from the same customer). | 5. لا يحق لمشتري الكميات الكبيرة وتجار الجملة الاشتراك في الحملة. ويعد شراء ثلاثة (3) قطع أو أكثر من نفس المنتج من قسم الإلكترونيات خلال المعاملة الشرائية الواحدة شراء بالجملة. كما يعد شراء عشر (10) قطع أو أكثر من نفس المنتج من قسم البقالة خلال المعاملة الشرائية الواحدة شراء بالجملة. ولا يُسمح بالمعاملات الشرائية المتلاحقة عن طريق نفس العميل. |
| 6. Majid Al Futtaim employees, Merchandisers, in-store promoters, subsidiary or affiliate companies are <b>welcome</b> to participate in this Campaign.  | 6. يُرحب بموظفي وتجار ومروجي المتاجر في ماجد الفطيم والشركات التابعة لها للاشتراك في هذه الحملة.   |
| 7. All promotions exclude: Smoking related items, Gift Cards (iTunes, Google Play, PlayStation...etc) and Reload Cards (Metro Card, Gift Card Visa, Gift Card Carrefour..etc)  | 7. تُستثنى هذه المنتجات من جميع الحملات: منتجات التدخين، وبطاقات الهدايا (iTunes, Google Play, PlayStation... الخ). وبطاقات إعادة الشحن (بطاقات المترو، وبطاقات الهدايا من فيزا، وبطاقات الهدايا من كارفور... الخ).  |
| <b>B – Promotion deal – Digital Game</b>   | <b>ب - عرض الحملة</b>  |

|  |   |
|--|---|
| <p>a. Purchase an HMD branded mobile device and get a chance to scratch and win an HMD Barbie Mobile Phone (Instant Win of 15 Phones to be given away).</p> <p>b. Purchase an HMD branded mobile device, enter the draw contest, get a chance to watch entry ticket for FCB (FC Barcelona) football game (as per the discretion of HMD) in Barcelona, Spain, return flight tickets and hotel accommodation for 2 nights as per the discretion of HMD. Only four (4) lucky winners stand a chance to win under this draw contest. The flight bookings, match tickets and hotel accommodations shall be arranged by HMD as per its sole discretion. HMD does not guarantee or commit to providing any premium or upgraded travel arrangements to the winners under this draw contest. Customers shall be responsible to provide all necessary documents requested by HMD to facilitate the prize to the customer. Visa application and approval to enter Barcelona, Spain shall be the customer's responsibility. HMD shall not be liable or responsible in any manner for delays or issues related to incomplete or incorrect documents submitted by the winners or rejection of the visa of the customer.</p> <p>All prizes are subject to availability.</p> | <p>طشكلا ةصرفى لء لصداو ةيراجتلا HMD ةملاء نم ل يابوم زلهج ءارش مهتيس فتاه 15 ب ي روف زوف) HMD Barbie Mobile فتاه قيقتو (لهعيزوت).</p> <p>ب بحسلا ل خداو ةيراجتلا HMD ةملاء نم ل يابوم زلهج ءارش م ق ب ي ة (HMD ريدقتا لقفو) ةنولاشرب ي باز ةاريلما لوخد رك لذب زوفلا ي ة ماقاو ةدوعو باهذ ن لريطلا رك لذتى ل ةفاضلاب لينايسا بةنولاشرب HMD ريدقتا لقفو بنيتليل قمدل قحذف ةقبلسملا مذهي ف طقف نيزناف (4) ةعبرأ رايثخا مهتيس لقفو ةماقلاو ةاريلما رك لذتو ن لريطلا تازوج قيسنتب HMD موقتس دحولا اهريدقتا نيزتلفلا ةنحوم وأ قزيمتم رفس تلبيرتة ريفوتب مرتلاته وأن مضتلا HMD لهبلط تيلا ةمزلالا تلختسملا عيمج م بديقة قيلوؤسم علامعالى لء نوكر ةقفولوماو قريشأتلا تلباط لك لذي ف لمب ، قرتلجا ملتسا ليهستلا HMD لينايسا بةنولاشرب لوخدا تلختسملا ب قلعته ل كلشم وأ تاريخات ي أن ةلوؤسم نوكتة ن HMD لوخدا قريشأت ض فر وأن نيزتلفلا نمة مدقما لة قيقدا ريدغ وأ ةامللا ريدغ رفلوتلا ععضت زلوجل عيمج</p> |
| <p>1. Eligible customers will get a Unique code(s) in their POS receipts. Go to <a href="https://CarrefourUAE.com/PlayAndWIN">https://CarrefourUAE.com/PlayAndWIN</a> , enter the Unique code and play the game to WIN an exciting prize.</p>  | <p>1. يحصل العملاء المؤهلون على رمز أو رموز مميزة على إيصالات الدفع الخاصة بهم. قم بزيارة <a href="https://CarrefourUAE.com/PlayAndWIN">https://CarrefourUAE.com/PlayAndWIN</a> ، وادخل الرمز المميز وابدأ في اللعب للفوز بجوائز قيمة.</p>  |
| <p>2. Chance to win 15 HMD Barbie Phones or 4 FCB Tickets to Barcelona</p>   | <p>2. ةنولاشرب ل ةرك لذت 4 وأ فتاه 15 ب زوفلا ةصرف</p>  |
| <p>3. Game participation is open until <b>19/12/2024</b> The game portal will be closed on <b>12/01/2025</b>.</p>  | <p>3. ةبلوب قلاغ مهتيسو ، 19/12/2024 لى تحة حاتم ةبعاللى فة كراشمالا 12/1/2025 لى فة بعاللا</p>   |
| <p>4. Winners will receive an email with prize details.<br/>Prize visuals used are for illustration only and may differ from actual.</p>   | <p>4. يتلقى الفائزون رسالة عبر البريد الإلكتروني تتضمن تفاصيل الجوائز الخاصة بهم.<br/>صور الجائزة المستخدمة للتوضيح فقط وقد تختلف عن الصور الفعلية.</p>   |
| <p>5. The Consumer shall be responsible for giving his/her correct and complete information to participate in the Promotion. The Company will not be responsible for any incorrect, incomplete, or false participant information.</p>  | <p>5. يجب على المستهلك أن يقدم معلوماته الشخصية، صحيحة وكاملة، للمشاركة في اللعب، ولن تكون الشركة مسؤولة عن أي معلومات غير صحيحة أو منقوصة أو خاطئة.</p>  |